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Abstract (en)
[origin: WO9220895A1] Closing, separating or covering device comprising a blind (1) capable of being wound about a winding axis with flexible
lateral edges (2) held in position in guide tracks (3) during winding and unwinding, wherein the latter (3) are elastically mounted on a support or
rotatably mounted about an axis substantially parallel to their longitudinal axis such that the said lateral edges (2) can be held in position in the guide
tracks during the displacement by rotation and/or translation of the latter in relation to the support (4).

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de fermeture, de séparation ou de couverture comprenant un rideau (1) pouvant s'enrouler autour d'un axe
d'enroulement présentant des bords latéraux flexibles (2) maintenus dans des chemins de guidage (3) lors de l'enroulement et du déroulement
du rideau (1), dans lequel les chemins de guidage (3) sont montés sur un support (4) de manière élastique et/ou à pivotement autour d'un axe
sensiblement parallèle à leur axe longitudinal et ce d'une manière telle que les bords latéraux susdits (2) puissent être maintenus dans ces chemins
de guidage lors d'un déplacement (rotation et/ou translation) de ces derniers par rapport au support (4).
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